

PROTOKOLL

fört vid styrelsemöte 2025-12-11

Närvarande:

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande
Peter Hult, IMT
Kjell Karlsson, ITN
Åsa Rybo Landelius, IFM
Torbjörn Larsson, MAI
David Rule, MAI
Therese Winder, UF
Anders Hallqvist, IBL, suppleant
Maria Hedtjärn, UF, suppleant (§1-5)
Tove Mattsson, IBL, suppleant
Darcy Parks, TEMA, adjungerad
Magdalena Neijd, BKV, adjungerad

Frånvarande:

Jan Erik Lundquist, IEI
Maria Ewerlöf, HVM
Carina Wennerholm, HVM
Robert Andersson, SULF, adjungerad

§1 Inledning och formalia

Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade alla välkomna till mötet.
Beslutades att utse Kjell Karlsson till sekreterare för verksamhetsåret 2026 samt Therese Winder till justeringsperson för detta styrelsemöte. Föregående protokoll är justerat och publicerat på hemsidan och i vårt Teams. Dagordningen godkändes.

§2 Adjungering av Robert Andersson (vice-ordförande Saco-S nationellt), kontaktförbundet SULF, till Saco-S styrelse under verksamhetsåret 2026

Beslutades att adjungera Robert Andersson (vice-ordförande Saco-S nationellt), kontaktförbundet SULF, till Saco-S styrelse under verksamhetsåret 2026.

§3 Adjungering av Magdalena Neijd, BKV, SULF, till Saco-S styrelse under verksamhetsåret 2026

Beslutades att adjungera doktorand Magdalena Neijd, BKV, SULF, till Saco-S styrelse under verksamhetsåret 2026.

§4 Adjungering av Darcy Parks, TEMA, till Saco-S-rådets styrelse under verksamhetsåret 2026

Beslutades att adjungera Darcy Parks, TEMA, till Saco-S-rådets styrelse för verksamhetsåret 2026 då han är ordförande i SULF:s lokalförening vid LiU.

§5 Presentationsrunda

Styrelsen genomförde en presentationsrunda.

§6 Mötestider under våren 2026

Krzysztof Marciniak informerade att vårens mötestider är fastställda. De finns publicerade på <https://www.saco.se/fortroendevald/lokalt-fackligt-arbete/lokala-akademikerforeningar/statlig-sektor/saco-s-vid-liu/Var-verksamhet/>

§7 Bemanning av Saco-S uppdrag under verksamhetsåret 2026

Beslutades om följande bemanning av olika Saco-S uppdrag verksamhetsåret 2026:

1. Arbetsutskottet (AU)

Krzysztof Marciniak, Janerik Lundquist och Åsa Rybo Landelius.

2. Universitetsstyrelse

Krzysztof Marciniak, ersättare: Janerik Lundquist och Åsa Rybo Landelius.

3. Fakultetsstyrelser

Filosofiska fakulteten: Carine Signoret, ersättare Tove Mattsson

Medicinska fakulteten: Rosanna Chung, ersättare Carina Wennerholm

Tekniska fakulteten: Janerik Lundquist, ersättare: Torbjörn Larsson

Utbildningsvetenskap: Tove Mattsson, ersättare: Carine Signoret

4. CSG

Janerik Lundquist, Krzysztof Marciniak och Therese Winder

5. Anställningsnämnder

Anställningsnämnden vid tekniska fakulteten: Torbjörn Larsson

Anställningsnämnden vid filosofiska fakulteten: Carine Signoret

6. Löneredovisningsgruppen (LRG)

Janerik Lundquist (huvudansvarig), Karin Björnström-Karlsson, Peter Hult, Krzysztof Marciniak och Mathias Henningsson.

7. Personalärendegruppen (PÄG)

Krzysztof Marciniak (sammankallande), Anders Hallqvist, Torbjörn Larsson, Janerik Lundquist, Maria Hedtjärn, Peter Hult och David Rule.

§8 Beslut om yrkande om Saco-S nedsättning för fackliga uppdrag 2025

Beslutades om att yrka för följande nedsättning i procent av heltidstjänst:

Janerik Lundquist, IEI, 80 %

Krzysztof Marciniak, ITN, 75 %

Torbjörn Larsson, MAI, 40 %

Peter Hult, IMT, 30 %

Therese Winder, UF, 30 %

Anders Hallqvist, IBL, 25 %

Kjell Karlsson, ITN, 25 %

Åsa Rybo Landelius, IFM, 25 %

Maria Hedtjärn, UF, 25 %

Tove Mattsson, IBL, 20 %

Carine Signoret, IBL, 20 %

David Rule, MAI, 20 %

Mathias Henningsson, IEI, 15 %

Magdalena Nejd, BKV, 11 %

Rosanna Chung, HVM, 10 %
Maria Ewerlöf, HVM, 10 %
Darcy Parks, TEMA, 10%
Carina Wennerholm, HVM, 10 %
Niki Matinrad, ITN, 4 %

Beslutet förklaras omedelbart justerat så att yrkandet kan skickas in till arbetsgivaren.

§9 Översyn av arbetsgrupper

Beslutades vilka som ska ingå i våra arbetsgrupper framöver. Kompletteringar och förändringar kan göras löpande under året.

Arbetsmiljö, arbetsvillkor, rehabilitering

Peter Hult (IMT), Jens Eriksson (IFM), Nadine Karlsson (HVM), Per Sandström (IFM), Carina Wennerholm (HVM) och Therese Winder (UF).

Arbetstid, anställningstrygghet och ekonomi (AAE-gruppen)

David Rule (MAI), Per Gyberg (TEMA), Kjell Karlsson (ITN), Torbjörn Larsson (MAI), Krzysztof Marciniak (ITN) och Carine Signoret (IBL).

Doktorand- och postdoktorfrågor

Niki Matinrad (ITN), Wei Cao (ISY), Maria Ewerlöf (HVM), Torbjörn Larsson (MAI), Tove Mattsson (IBL), Magdalena Nejd (BKV), Maike Schneider (HVM) och Irene Hiniesto Iñigo (BKV).

Kommunikation

Kjell Karlsson (ITN), Åsa Rybo Landelius (IFM) och Darcy Parks (TEMA).

LSG-frågor

Åsa Rybo Landelius (IFM), Ida Ekström (FFK), Elisabeth Eriksson (IBL), Neda Haj Hosseini (IMT) och Per Sandström (IFM).

Arbetsgruppen för BESTA-implementering

Therese Winder (UF) och Åsa Rybo Landelius (IFM).

Personalärendegrupp (PÄG) – beslutad i §7

Lönerevisionsgrupp (LRG) – beslutad i §7

§10 [P 11/11] Tjänstgöringsplanering för doktoranderna och Domfil

Torbjörn Larsson informerade om att han har varit i kontakt med Domfil. Det är många problem med tjänstgöringsplaneringen för doktorander på Medicinska fakulteten. Läggs mycket ansvar på doktoranderna. Leder ofta till diskussioner i slutändan om hur mycket institutionstjänstgöring man gjort. Ett förslag kan vara att föra fram detta problem i samband med våra nya prefektdialoger kommande år. Uppdrogs till Torbjörn att fortsätta arbeta med frågan.

§11 [P 11/11] RÖ-doktorander

Krzysztof Marciniak redogjorde kort för bakgrunden till denna punkt som varit uppe i styrelsen tidigare. Punkten bordlades sedan då Carina Wennerholm var frånvarande.

§12 Arbetsgrupper rapporterar

a) **Arbets tid, anställningstrygghet och ekonomi**

Krzysztof Marciniak informerade om att möte är inplanerat i januari med arbetsgivaren rörande lärarnas arbetstidsavtal som behöver ses över.

b) **Arbetsmiljögruppen**

Peter Hult informerade från workshopen om förankringsprocessen på UF den 19/11. Gruppen håller nu på och sammanställer input från mötet. Det finns en del frustration. Beslut kommer uppifrån. Frågan om kontorslandskap kontra kontor.

c) **Doktorandgruppen**

Tove Mattsson informerade att gruppen har precis haft ett möte. Bl.a. diskuterades doktorandundersökning som gjordes för över en månad sedan och man önskar få ta del av resultatet av denna. Kommer lyftas i CSG. Sen pratades om AI i relation till doktorander. Man väntar på gemensamma AI-policys men nu hanteras det olika på olika institutioner vilket gör att vissa doktorander hamnar i kläm.

d) **Lönerevisionsgruppen**

Krzysztof Marciniak informerade om att lönerevisionen är klar och protokoll påskrivet. Ny lön kommer betalas ut med decemberlönen. Dessutom kommer man i decemberutbetalningen att få löneökning för oktober och november utbetald retroaktivt.

§13 LSG-frågor

a) **LSG på IDA**

Beslutades att entlediga Jody Foo som ledamot i LSG vid IDA fr.o.m. 11/12 2025. Uppdrogs till Åsa Rybo Landelius att meddela arbetsgivaren.

b) **LSG vid HVM**

Då Kristin Alfredsson Ågren har tidigare begärt entledigande från denna post beslutades att utse Maria Ewerlöf som ledamot i LSG vid HVM fr.o.m. 11/12 2025. Uppdrogs till Åsa Rybo Landelius att meddela arbetsgivaren.

c) **LSG vid IKOS**

Då Polina Ignatova har slutat beslutades att utse Mattis Karlsson till LSG-representant på IKOS fr.o.m. 11/12 2025. Uppdrogs till Åsa Rybo Landelius att meddela arbetsgivaren.

d) **Uppföljning av projektet "tjänstgöringsplaner" på institutionerna**

Åsa Rybo Landelius informerade att endast BKV lämnat en sammanställning av tjänstgöringsplaner till sitt LSG. Bra om mentorerna pratar med sina LSG om hur det går i övrigt. Det har även kommit signaler om att inte vissa institutioner kan ta fram en sammanställning p.g.a. tekniska orsaker. Uppdrogs till Krzysztof Marciniak att lyfta frågan i CSG.

§14 Digitalt medlemsmöte: "vad vill ni att facket skall driva?"

En idé som lyftes på vårt internat i oktober ska det genomföras ett digitalt medlemsmöte för att få input från medlemmar om frågor vi borde driva. Utsågs en arbetsgrupp bestående av Krzysztof Marciniak (sammankallande), Kjell Karlsson, Åsa Rybo Landelius, Darcy Parks, Torbjörn Larsson samt Anders Hallqvist.

§15 Problem med Inspira Originality, det nya textgranskningsprogrammet som är kopplat till Lisam sedan oktober

Tove Mattsson informerade om att det finns jättemycket frustration kring programmet Inspira Originality. Systemet komplicerat och det finns väldigt lite stöd för lärare vilket kan leda till att få använder det. Frågan behöver lyftas på högre nivå. Tove tar upp det i LSG på IBL först.

§16 Övrig information

a) Saco-S nätverksträffar

Krzysztof Marciniak informerade om SULF:s Saco-S nätverksträffar.

b) SULF-utbildningar

Åsa Rybo Landelius informerade om SULF:s nya utbildningsportal (identifiering krävs).

§17 Parkeringslista

§11. RÖ-doktorander – Carina Wennerholm

§19a. LISAM – David Rule

§18 Information till medlemmar

Information till medlemmar om lönerevisionen och övertidsregler.

§19 Övriga frågor

a) LISAM

David Rule informerade om att det ryktas om en övergång från Lisam till Canvas som används på många andra lärosäten och är upphandlad via Sunet. Frågan bordlades och det uppdrogs till David att undersöka mer om detta till kommande möte.

Ordförande uppmanades att ställa frågan om detta på CSG.

§20 Mötet avslutas

Ordföranden tackade för dagens möte och önskade alla God Jul och Gott Nytt År

Vid protokollet:

Justeras:

Kjell Karlsson

Krzysztof Marciniak

Therese Winder

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign